
 

Referat af afdelingsbestyrelsesmøde 

i Pakhuset d. 17. august 2023 

 
 

Deltager: Elisabeth Pauck – Gitten Koch-Hansen samt Jørgen Peter Henriksen 

 

 

Dagsorden:     1.    Gennemgang af Markvandrings rapporten. 

2. Procedure i f. m. anskaffelse af nye køkkener i 2025. 

3. Ordinære afdelingsmøde d. 07. september 2023. 

4. Eventuelt. 

 

 

  Pkt. 1:  Bestyrelsen gennemgik rapporten, og Formanden kontakter ejendomskontoret, 

               da der stadigvæk ikke er nogen mærkbar/ændret sugeeffekt ved emhætter i de nederste 

               lejligheder, ligeledes ønskes oplyst om der er fundet midler til renovering/maling af gavlen 

               inde i gården ved opgang 9. 

 

 

 Pkt. 2:  Bestyrelsen har aftalt en fremadrettet procedure for anskaffelse af nye køkkener i 2025 

             som følger: 

– Bestyrelsen vedtager på et bestyrelsesmøde enstemmigt ultimo 2024 at der 

anskaffes nye køkkener i 2025. 

– Markvandringen i foråret 2024 skal have fokus på tilstanden af køkkener. 

– Tilstand – status og markvandrings rapporterne danner grundlag for 

bestyrelsens henvendelse til Bo42 for en konsekvensberegning ved 

anskaffelse af køkkener. 

– Et forslag inkl. økonomisk konsekvensberegning for anskaffelse af køkkener, 

fremlægges til afstemning ved ordinære afdelingsmøde i Pakhuset i 2024. 

   

             

  Pkt. 3:  Formanden oplyste at der til d.d. var 11bebor tilmeldinger og der forventes 4 – 5 deltager 

              fra Bo42. Formanden og Gitten vil kontakte mønten d. 21. august, for en mere 

              detaljeret planlægning af mødet inkl. bestilling af forplejning(forventer 17 -18 deltager). 

 

             

  Pkt. 4: Ingen Bemærkninger. 

 

 

 

 

                                                      Jørgen Peter Henriksen 

                                                   Afdelingsformand Pakhuset 


